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Izjava predsednika GZS: Treba intenzivno razmišljati o kakovostnem #PKP2 

"Na današnjem sestanku predstavnikov gospodarskih organizacij s predsednikom vlade in 

ključnimi ministri smo opozorili, da je treba po #PKP1 intenzivno razmišljati o kakovostnem 

#PKP2, ki bo rešil likvidnostno situacijo podjetij po ponovnem zagonu," pravi predsednik 

GZS Boštjan Gorjup in dodaja, da "na GZS ocenjujemo, da mora biti ta paket v višini 3 mrd 

evrov za zagon gospodarstva v kombinaciji z državnim poroštvom komercialnim bankam, veliko 

večjo vlogo razvojne SID Banke ter zavarovanjem izvoznih terjatev in ostalih poslov."  
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